



3RD SESSION, 37TH LEGISLATURE, ONTARIO
51 ELIZABETH II, 2002

3^e SESSION, 37^e LÉGISLATURE, ONTARIO
51 ELIZABETH II, 2002

Bill 18

Projet de loi 18

**An Act to amend the
Public Transportation
and Highway Improvement Act
to name Highway 417 the
Sir John A. Macdonald Highway**

**Loi modifiant la
Loi sur l'aménagement des voies
publiques et des transports en commun
afin de nommer l'autoroute 417
Autoroute Sir John A. Macdonald**

Mr. Gilchrist

M. Gilchrist

Private Member's Bill

Projet de loi de député

1st Reading May 14, 2002
2nd Reading
3rd Reading
Royal Assent

1^{re} lecture 14 mai 2002
2^e lecture
3^e lecture
Sanction royale



**An Act to amend the
Public Transportation
and Highway Improvement Act
to name Highway 417 the
Sir John A. Macdonald Highway**

**Loi modifiant la
Loi sur l'aménagement des voies
publiques et des transports en commun
afin de nommer l'autoroute 417
Autoroute Sir John A. Macdonald**

Preamble

The people of Ontario wish to recognize Sir John A. Macdonald for his vision that Canada would be linked by a transportation system.

Therefore, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

1. The *Public Transportation and Highway Improvement Act* is amended by adding the following section:

Highway 417

36.1 The part of the King's Highway designated as controlled-access Highway 417 shall be known in English as the Sir John A. Macdonald Highway and in French as Autoroute Sir John A. Macdonald.

Commencement

2. This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.

Short title

3. The short title of this Act is the *Sir John A. Macdonald Highway Act, 2002*.

EXPLANATORY NOTE

The Bill amends the *Public Transportation and Highway Improvement Act* to name Highway 417 the Sir John A. Macdonald Highway.

Préambule

La population de l'Ontario souhaite rendre hommage à Sir John A. Macdonald pour sa vision d'un Canada uni par un système de transport.

Pour ces motifs, Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

1. La *Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun* est modifiée par adjonction de l'article suivant :

Autoroute 417

36.1 La partie de la route principale désignée comme autoroute 417 à accès limité porte le nom d'Autoroute Sir John A. Macdonald en français et celui de Sir John A. Macdonald Highway en anglais.

Entrée en vigueur

2. La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.

Titre abrégé

3. Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 2002 sur l'Autoroute Sir John A. Macdonald*.

NOTE EXPLICATIVE

Le projet de loi modifie la *Loi sur l'aménagement des voies publiques et des transports en commun* afin de nommer l'autoroute 417 Autoroute Sir John A. Macdonald.